
Zápis z veřejné schůze v Podlevíně  

Datum a čas: 17.01.2025, 18:00 hodin         

Místo konání: hasičárna v Podlevíně         

Přítomni: Osadní výbor - Jiří Linhart, David Macnar,   

+ 18 bydlících   

  

Zhodnocení roku 2024:  

Přehled realizovaných akcí – pochod, den Země, Čarodějnice, žehnání zvonice, dětský den, páteční 

hasičárny, podzimní stezka odvahy, listopadové posezení s bramborákem, Mikuláš a rozsvěcení 

stromu.  

Pravidelná údržba, sekání travní plochy okolo hasičárny – poděkování za ochotu všem, kteří se 

podíleli   

Revitalizace návsi – dokončeno dětské hřiště, z větší části zbudována opěrná zeď s osazením oplocení 

zdi.  

Opětovně, jako v roce 2023, vydáno rozhodnutí o vytvoření zóny 30 km, v osadě Podlevín  – 

požadavek opětovně zamítnut PČR  

Vysazení aleje kolem cesty k hřbitovu – město realizuje směnu pozemků, aby pozemek podél cesty byl 

ve vlastnictví města, nyní ve vlastnictví soukromých osob.   

Svoz tříděného odpadu – nyní se čeká na vypsání výběrového řízení, výběrové řízení by mělo být 

ukončeno do konce března. V průběhu jara, do konce května – poskytnutí kompostérů a v průběhu 

letních měsíců rozvoz kontejnerů na tříděný opad k jednotlivým nemovitostem. Kontejnerové stání na 

návsi u hasičárny by zůstalo, kde by byl umístěn kontejner na plast a papír 240 l. Veškeré informace 

budou vyvěšeny na stránkách města.  

Na závěr hodnocení roku 2024 poděkování všem, kteří se podíleli na chodu osady.  

Projekty na rok 2025  

Pevně plánované akce – tříkrálový pochod, den Země, Čarodějnice, dětský den, páteční hasičárny, 

Mikuláš a rozsvěcení stromu – info na webových stránkách a vývěskách  

Dokončení revitalizace návsi - opěrná zeď a oplocení, osazení sloupů záchytných sítí.  

Zhotovení altánu ke stávajícímu ohništi  

Umístění informační tabulek ke zvonici a křížku se stručným popisem místa.  

Balka, parkoviště paleopark – umístění košů na komunální odpad  

Projekt hasičárna – navýšení kapacity objektu, řešení vhodného vytápění, renovace obálky objektu  

Různé:  

Již dříve avizováno, byly vytvořeny stránky www.podlevin.cz, pro lepší informovanost obyvatel osady.  

http://www.podlevin.cz/


Od 01.01. objekt hasičárny ve správě osadního výboru. Tedy všechny požadavky, připomínky se správu 

objektu směřovat na členy osadního výboru. V případě zájmu zapůjčení objektu k užívání, rezervační 

formulář na stránkách www. podlevín.cz, odkaz osadní výbor-hasičská zbrojnice, kde lze objekt 

rezervovat. V případě zapůjčení objektu veškeré potraviny a nápoje, které se do objektu vnáší se po 

ukončení akce opět odnesou. V tomto odkazu je též uložen provozní řád objektu, se kterým se lze 

seznámit. Provozní řád je místěn též v bodově hasičárny a je závazný pro všechny, kdo do budovy 

vstupují.  

  

Dotazy a diskuse:  

1. Jiří Babůrek – dotaz ohledně změny svozu tříděného odpadu, jak z odlehlých částí Podlevína, kam 

nezajíždí svozové vozidlo, odvážet tříděný odpad.  

OV – změna tříděného odpadu je již v procesu, dílčí připomínky, které budou předneseny osadnímu 

výboru, budou projednány se zástupci města. Bude snaha, jak ze strany města a osadního výboru, 

jednotlivé problémy řešit k oboustranné shodě.  

2. Petr Kuřík  - připomínka k vjezdu na pole u Dubiny- umístit cedulku zákaz vjezdu  

OV- jedná se o soukromé pozemky a nelze proto požadovat řešení na Městě Nová Paka  

3. Zdeněk Rais  

a) návrh na služby úklidu sněhu u kontejnerového stání na návsi v Podlevíně  

OV -  úklid u popelnic mají za úkol pracovníci firmy Marius Pedersen. Dobrovolnost, pokud bude 

zájem ze strany obyvatel, lze v případě nánosu sněhu prostor před kontejnerovým stáním uklidit  

b) návrh na osazení informační turistické tabule a rozcestníku na návsi v Podlevíně  

 - návrh byl přijat kladně, na umístění se bude aktivně pracovat  

4. Jiří Kuřík – dotaz na odvodnění cesty do rokle - v jaké je to fázi?  

OV - Odvodnění cesty do rokle městem odsouhlaseno a zadáno. Akci bude provádět Patrik Militký. 

Vzhledem k charakteru počasí zatím nebylo realizováno, jakmile to počasí dovolí bude záměr 

realizován.  

Na závěr byli obyvatelé osady Podlevím požádání o zamyšlení se ohledně revitalizace budovy 

hasičárny, aby co nejvíce vyhovovala potřebám občanů osady, ať už se jedná vytápění nebo samotné 

prostory hasičárny.   

 

 

Zápis zpravoval: David Macnar 20.1.2025 


